
Handlingsplan for VTSA 2024 

Utbedring/omlegging og vedlikehold av løypenettet. Sommervedlikeholdet foregår i stor 

grad i samarbeid med Venabygdsfjellets vel. Velforeningen er en stor bidragsyter og svært 

verdifullt for VTSA både økonomisk og personellmessig når arbeidet utføres.  

I forbindelse med sommervedlikeholdet er det søkt om midler fra ulike hold. Kommunen 

stiller krav om at bedriftene også må være med å finansiere sommervedlikeholdet dersom 

kommunen skal gi bidrag.  

Budsjettene forutsetter at vi får tilskuddene det er søkt om, i motsatt fall vil innsatsen bli 

noe redusert. Omsøkte midler framgår av budsjettet som “andre tilskudd”. 

Prosjektene som er planlagt er:  

Utbedre traseen Finstad – Kyrkjegardsfjellet sør. Dette er en strekning som krever mye snø 

for å kjøres enkelt med maskin. 

Ytterligere forbedring av tidligløype traseene. 

Flytte brua i Mykroken. Til dette har vi fått tilskudd fra fylkeskommunen. 

Utvidelse og rydding av trase diverse steder påpekt av entreprenører gjennom vinteren.  

Men dette vil begrenses til et minimum da vi vil ta hensyn til naturen og redusere inngrep 

mest mulig. Dette er også noe vi har fått tilbakemeldinger på. 

Styret vil i år som forrige år rette en stor takk til Bent Finstad og Bernt Prøsch som stiller opp 

sent og tidlig for hogging/rydding så maskinene kommer frem. De viser en positivitet og 

dugnadsånd som vi trenger mye mer av. VTSA er veldig avhengig av slike personer og vil i år 

igjen oppfordre bedriftene på fjellet, de som har mest nytte av dette, kan vise Bernt og Bent 

sin takknemmelighet på ett eller annet vis….? 

Oppgradering/komplettering av skilting.  

Arbeidet med å skaffe nye sponsorer samt å fornye løpende sponsoravtaler pågår jevnt.  

Medlemstallet øker stadig og vi ønsker å se på muligheten til å øke medlemsmassen 

ytterligere. Vi sender jevnlig ut henvendelser der vi mener å ha “dårlig” dekning. Viktig at 

alle snakker positivt og varmt om VTSA.  


